
 

VYSOKÁ ŠKOLA ZDRAVOTNICKÁ, o. p. s. 
se sídlem v Praze 5, Duškova 7, PSČ: 150 00 

 
 

ZÁPIS Z PORADY 

       ředitele Ing. Františka Kunce, PhD. a rektorky doc. PhDr. Jitky Němcové, PhD. 

 

dne 24. 10.  2022 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Omluveni: dle prezenční listiny 

 

PROGRAM: 

 

1. Kontrola plnění úkolů 

2. Organizační otázky 

3. Diskuze 

4. Úkoly 

 

 

Ad 1. Kontrola úkolů 

 

1.1 Úkoly z minulé porady splněny. 

 

 

Ad 2. Organizační otázky 

 

2.1 Ředitel informoval o finanční kontrole ze strany MŠMT. Kontrola proběhla bez výhrad,  

       zbytek dotace byl již vyplacen. Poděkování studijnímu oddělení za dodané podklady. 

 

2.2 Ředitel informoval o schůzce na MŠMT ohledně naší dotace na rok 2023, z ministerstva 

přišel pozitivní dopis, dotace bude navýšena dle sjednaného počtu studentů. 

 

2.3 Ředitel informoval o uplatnění stravovacího paušálu 80 Kč za každý odpracovaný den. 

       

2.4 Ředitel informoval o nabídce Konstantinových lázní pro pracovníky ve vysokém  

       školství – pobyt 3 noci a procedury do konce roku za speciální cenu, která bude uhrazena  

       VŠZ. Žádosti nutno zaslat s předjednaným termínem tajemnici školy.  

  

2.5 Ředitel poděkoval za rozběh akademického roku při výrazném nárůstu studentů. Stále se  

      řeší možnost využití budovy ve Vltavské ulici. Proběhla jednání se starostkou  



      a místostarostou Městské části Praha 5. Plánuje se tam kompletní výuka Fyzioterapeutů.  

      V příštím roce bychom chtěli uzavřít   dlouhodobou smlouvu, prostory by byly využívány  

       fyzioterapeuty a zdravotnickými záchranáři. 

 

2.6 Ředitel informoval o předběžném počtu studentů. V loňském roce bylo 460 studentů, letos  

      750 studentů, došlo k nárůstu o 290 studentů. Oficiální data budou k dispozici ke dni  

      31. 10. 2022. 

 

2.7 Ředitel informoval o nových počítačích. Přednostně byly instalovány v učebnách.  

       Rekonstrukce učebny P 1 bude posunuta na listopad 2022, a to z důvodu chybějících 

       komponentů na trhu. 

       Ředitel informoval o probíhajících úpravách sklepních prostor. 

 

2.8 Vánoční oběd spojený s bowlingem proběhne proběhne v pondělí 19. 12. 2022.  

        Je objednáno 6 drah od 11:30 do 12:30, od 13:00 bude oběd. 

 

2.9 Ředitel požádal vedoucí kateder o zaslání návrhu na doplnění vybavení učeben, a to  

       v minimalistické i maximalistické verzi do 31. 10. 2022. Cílem je výborně vybavená  

       škola a používání pomůcek ve výuce. Pí. Turečková dodá návrh na doplnění knihovny. 

 

2.10 Akademičtí pracovníci jsou povinni nahlásit své konzultační hodiny studijnímu  

         oddělení (2 hodiny týdně). 

 

2.11 Ředitel informoval o imatrikulacích, které se budou konat dne 25. 10. 2022. Za  

         akademické pracovníky se imatrikulací zúčastní doc. Němcová, Dr. Jexová,  

         doc. Hamplová, bc. Kalinová, Mgr. Málek, Mgr. Přibíková, Dr. Marková,  

         Dr. Kočovská, Dr. Pekara. 

 

2.12 Ředitel informoval o plánovaném navýšení platů od 1. 2. 2023 v případě, že nedojde  

         k propadu počtu studentů. 

 

2.13 Ředitel upozornil na nutnost ústních zkoušek u prezenční formy studia, zápočty mohou  

        být udělovány na základě prezentací, seminárních prací nebo testů. 

 

2.14 Ředitel informoval o odevzdání žádosti o akreditaci studijního programu Porodní  

         asistence na Ministerstvo zdravotnictví. Žádost byla podána s předstihem. 

 

2.15 Ředitel informoval o Studentském parlamentu, který proběhne dne 3. 11. 2022. Případné  

        podněty lze poslat tajemnici VŠZ. 

 

2.16 Ředitel informoval o spuštění operačního programu Jan Ámos Komenský. VŠZ v rámci  

        tohoto programu plánuje novou tvorbu učebnic a podporu rozvoje výuky. Nově budou  

        zpracovány u studijního programu Fyzioterapie. Informace budou akademickým  

        pracovníkům rozeslány. Kdo má zájem na spolupráci, nahlásí se u Dr. Jexové. 

 

2.17 Rektorka informovala o workshopu TAČRu, který proběhne na VŠZ dne 5. 12. 2022. 

        Zarezervována je P-1 a uč. č. 9, možná je i uč. č. 2. Supervizí je pověřen Dr. Pekara. 

        Rozpočet na akci je 20 000,- Kč, účast cca 30 lidí. 

        Dne 6. 12. 2022 proběhne workshop na TU v Liberci. Jako poslední bude následovat  

        konference. 

 



2.18 Rektorka informovala o zpřísnění kritérií pro přijímací zkoušky vzhledem  

           k velkému zájmu uchazečů.  

 

 

2.19 Rektorka informovala o únorových státních zkouškách.  

        6.2. (7.2. dle počtu přihlášených) 2023 – VS 

        Komise: doc. Němcová, doc. Hamplová, Dr. Marková, Dr. Hlinovská, Dr. Krause 

        10. 2.  2023 – ZZ a PA 

        Komise: ZZ - doc. Němcová, doc. Hamplová, Dr. Pekara. Mgr. Vlk, Mgr. Přibíková 

 

Ad. 3 Diskuze 

 

3.1 Dr. Marková poděkovala Mgr. Froňkové a Dr. Hlinovské při organizaci studijních skupin 

      v rámci ošetřovatelských postupů. Poděkovala též Dr. Krausemu za spolupráci na výuce 

prezenční i kombi formy. 

 

3.2 Dr. Hlinovská poděkovala Dr. Pekarovi za výuku neurologie. 

      Vznesla dotaz na možnost změny uniforem na odbornou praxi. Pro studenty jsou přes  

       Cadenzu finačně náročné. Dotaz na možnost barevného odlišení.  Do budoucna by bylo  

       například možné bílé tričko a nášivku by si od nás studenti kupovali. 

       Bude se studenty projednáno na studentském parlamentu. 

 

3.3 Doc. Hamplová poděkovala Dr. Markové za přípravu kurzu k akreditaci - Odběr  

       biologického materiálu. Poděkovala také Dr. Kočovské za odbornou konzultaci se  

        studentkou a její přípravu k rektorské zkoušce z infekčního lékařství. 

 

3.5. Mgr. Jansa informovala o problémech při výměně studentů. Nemáme přednášky nebo 

        možnost praxí v angličtině.  Požádala o jakoukoliv pomoc v tomto směru. 

 

 

Ad 4. Úkoly 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: PhDr. Jana Ondruchová 

Příští porada:  

Schválil: Ing. František Kunc, PhD., ředitel VŠZ, o. p. s. 

doc. PhDr. Jitka Němcová, PhD., rektorka VŠZ, o. p.  s 

 

 



 


